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Zápisnica 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupite stva v Poltári, mestská as  Slaná Lehota 

a 30. 04. 2020 

Prítomní: Boris Dreisig, JUDr. Bronislava Garajová, Mgr. Pavel Jánošík, Mário Kurák,   
Ing. Miroslav Macove, Zdenko Ra ko, Bc. Ján Skýpala, Mgr. Lenka Sojková, Karol Švingál, 
Bc. Martina Tó iková, Ing. Peter Žilák, Ján Kromholc 

Primátorka: Mgr. Martina BRISUDOVÁ,  ospravedlnená z asti rokovania mestského zast. 

Hlavný kontrolór: Ing. Tomáš ŠKRABÁK 

Zapisovate ka: Mária Šnúriková 

Viceprimátorka mesta JUDr. Bronislava Garajová za zapisovate ku ur ila Máriu Šnúrikovú 

Rokovanie mestského zastupite stva otvorila  a viedla viceprimátorka mesta JUDr. Bronislava 
Garajová, ktorá privítala všetkých prítomných. Konštatovala, že na zasadnutí je prítomných 
12 poslancov, pán poslanec Boris Dreisig príde pozdejšie. MsZ je uznášaniaschopné. 
Uznesenia na dnešnom rokovaní sa budú prijíma  zdvihnutím ruky. 

OVEROVATELIA ZÁPISNICE: 1. Mário Kurák, 2. Ing. Miroslav Macove. 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovate mi zápisnice boli Mário Kurák a Ing. Miroslav 
Macove? 

12 za                                                      - proti                              - zdržal sa hlasovania 

1 neprítomný: Boris Dreisig 

 NÁVRHOVÁ KOMISIA:  1. Karol Švingál - predseda 

2. Mgr. Pavel Jánošík 

3. Mgr. Lenka Sojková 

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení? 

12 za                                           - proti                                         -  zdržal sa hlasovania 

1 neprítomný: Boris Dreisig 

PROGRAM: 

1. Otvorenie 
2. Vo ba overovate ov zápisnice a návrhovej komisie 
3. Schválenie programu zasadnutia 
4. Informatívna správa - prijaté opatrenia mesta Poltár v súvislosti s COVID – 19 
5. Zmeny v zložení dozornej rady Poltárska energetická, s. r. o. , Poltár 
6. Ur ovanie volebných obvodov – informatívna správa 
7. Návrh racionaliza ných opatrení v súvislosti s výpadkom podielových daní: 

a) návrh na zrušenie uznesenia MsZ . 2/2020 zo d a 4.3.2020 
b) návrh na pozastavenie vyplácania dotácií za II. štvr rok 2020 
c) návrh na alšie  racionaliza né opatrenia v rámci rozpo tu  - prezentácia 



d) návrh na vzdanie sa odmeny poslancov MsZ 
1. Návrh VZN . 4/2020 o ur ení výšky finan ných prostriedkov na mzdy a prevádzku 

na žiaka základnej umeleckej školy, die a materskej školy a žiaka školy a školského 
zariadenia, zriadených na území mesta Poltár 

2. Rozpo tové opatrenia 
3. Zverenie majetku mesta Poltár do správy Technických služieb s. r. o. 
4. Kúpa pozemku na Ulici 13. januára v Poltári 
5. Súhlas s podaním žiadosti a so spolufinancovaním projektu  „ Technologické vybave-

nie kompostárne v meste Poltár“ (nákup traktora s elným naklada om a lopatou) 
6. Zrušenie uznesenia . 11/2020 v asti II. 
7. Interpelácie poslancov 
8. Diskusia 
9. Záver 

 
Pani viceprimátorka: prosím, aby predseda návrhovej komisie predkladal poslancom 
mestského zastupite stva návrhy na uznesenie. V prípade alších návrhov na uznesenie bol k 
dispozícii predsedovi návrhovej komisie v písomnej forme. 
 
3. Schválenie programu 
 
Pani viceprimátorka: program dnešného zasadnutia mestského zastupite stva bol zaslaný 
elektronicky, spolu s materiálmi, zverejnenými na oficiálnej internetovej stránke mesta 
www.poltar.sk. Obsahuje 16 bodov. Vzh adom na to, že vedúci ekonomického oddelenia  pán  
Mgr. Svediak je PN a mal pripravenú powerpointovú prezentáciu, s ahujem bod 7c) návrh na 

alšie racionaliza né opatrenia v rámci rozpo tu - powerpointová prezentácia z programu 
dnešného rokovania. Má niekto nie o na doplnenie programu? Ak nie, poprosím o hlasovanie 
za návrh programu rokovania dnešného MsZ. 

Hlasovanie: 

12 za  - proti                       -zdržal sa hlasovania 

1 neprítomný: Boris Dreisig 

4. Informatívna správa - prijaté opatrenia mesta Poltár v súvislosti s COVID - 19 

Pani viceprimátorka: uvedená informatívna správa sa predkladá za ú elom informovania 
poslancov o opatreniach, ktoré boli prijaté v meste Poltár po vyhlásení mimoriadnej situácie v 
SR.  Chcela by som sa však po akova  všetkým dobrovo níkom, i už z radov u ite ov alebo 
zamestnancov MsÚ, ktorí prispeli hlavne šitím rúšok, ale aj ich roznášaním a v podstate 
akouko vek pomocou. 

Ke že sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 
uznesenie. 

UZNESENIE . 33/2020 
MESTSKÉ  ZASTUPITE STVO 
BERIE NA VEDOMIE 
 
Informatívnu správu  o prijatých opatreniach  mesta Poltár v súvislosti s COVID – 19 
Hlasovanie: 

http://www.poltar.sk/


12 za  - proti                                  - zdržal sa hlasovania 

1 neprítomný: Boris Dreisig 

5. Zmeny v zložení dozornej rady Poltárska energetická s. r. o. 

Pani viceprimátorka: d a 31.03.2020 sa primátorka mesta vzdala lenstva v dozornej rade 
obchodnej spolo nosti Poltárska energetická, s. r. o. lenom dozornej rady obchodnej 
spolo nosti volí a odvoláva valné zhromaždenie spolo nosti na základe rozhodnutia 
mestského zastupite stva. Na základe tohto oznámenia navrhujeme vzia  na vedomie vzdanie 
sa funkcie primátorky mesta, odvola  primátorku mesta z dozornej rady obchodnej 
spolo nosti Poltárska energetická, s. r. o. a zvoli  do funkcie lenky dozornej rady poslanky u 
mestského zastupite stva Bc. Martinu Tó ikovú. Za lenstvo v dozornej rade sa neposkytuje 
odmena. 

Pán poslanec Gavalec: niekedy to bolo schválené v r. 2008, že je v Poltárskej energetickej 
s. r. o. primátor a zástupca. Teraz by sme mali rokova  o tom, že  akým spôsobom pani 
Tó ikovú, lebo 12 rokov sme nemali žiaden problém, a ke  dneska chceme schva ova  pani 
Tó ikovú, malo by by  pripravené uznesenie o zrušení tohto uznesenia a na druhej strane 
malo by sa dohodnú . Pod a môjho názoru by bolo najlepšie, keby z MsÚ z ekonomického 
oddelenia alebo z Bythermu, o sa do  toho kus vyznajú v ekonomike, aby sme ur ili loveka 
takého, vedúcu ekon. oddelenia Bythermu pani Šáliovú, si myslím osobne, lebo viem, bol 
som 8 rokov v dozornej rade a viacmenej sa to týka ekonomiky, aby tomu lovek rozumel a 
pri týchto príležitostiach sa aj vyjadri , niekedy to patrilo Bythermu, myslím si, že oni majú 
najvä ší preh ad zo všetkých nás. Všetky s ažnosti, ktoré chodia na mesto tak ide viacmenej 
cez Bytherm. To je môj osobný názor. 

Pani viceprimátorka: my teraz hovoríme o Poltárskej energetickej, to je spolo nos  s 
ru ením obmedzeným, mesto tam nemá žiadnu majetkovú ú as . Pokia  valné zhromaždenie 
Poltárskej energetickej, s. r. o.  sa rozhodne, že nebude rešpektova  toto naše rozhodnutie, že 
nezvolí potom následne pani poslanky u Tó ikovú, tak my s tým ni  nenarobíme, my tým 
nemáme žiaden majetkový dosah. Nie sme valným zhromaždením. V podstate tieto naše 
hlasovania pán poslanec, ktoré ste spomenul, primátora, zástupcu primátora, oni môžu 
rešpektova , ale nemusia. Zatia  to tak je, ja by som to tak nechala, tá dozorná rada minulý 
rok vôbec nezasadala. Nikto nás tam nevolal do Poltárskej energetickej, s. r. o. 

Pán poslanec Gavalec: tam je vždy, že primátor zvoláva, je predseda dozornej rady. Tak je to 
v zápise. 

Pani viceprimátorka: to je možné, že je to v zápise, ale dozorná rada nezasadala. 

Pán poslanec Gavalec: to je chyba primátorky, že nebolo. 

Pani viceprimátorka: ona nemá na to žiaden dosah. 

Pán poslanec Gavalec: akonáhle chce vedie  výsledky ako hospodária, je prvá energetická 
spolo nos  v Poltári, tak je to v jej záujme, aby sa informovala a informovala alej udí. 

Pani viceprimátorka: je to súkromná spolo nos , iže my sa môžeme informova , ale ni  s 
tým nenarobíme. Nemáme na nich žiadny dosah, na ich rozhodnutia, lebo rozhoduje valné 



zhromaždenie, poprípade je tam konate  alebo štatutárny orgán. Dozorná rada je kontrolný 
orgán, je to nie o iné ako Bytherm, kde si všetko ur ujeme my. 

Pán poslanec Bc. Skýpala: o sa týka námietok a nejakých s ažností vo i Poltárskej 
energetickej, s. r. o. , ešte roky spätne, ke  sa to predalo súkromníkovi, tam treba h ada , 
pre o sa to dalo. Druhá vec je princíp, ten bol zachovaný. Bola primátorka, viceprimátorka. 
Pani primátorka sa dostala do parlamentu, je tu taká situácia, aká tu ešte nebola, namiesto 
primátorky nastupuje druhá, takže namiesto primátorky tam automaticky pôjde niekto druhý. 
Ak má niekto ambíciu tam ís , nech sa prihlási, dá sa hlasova  za jedného, za druhého. 

Pani viceprimátorka: môžeme, ak je taká vô a. 

Pani poslanky a Bc. Tó iková: ja vôbec na tomto netrvám, pre m a to bude odbremenenie. 
Ak niekto má potrebu tam ís  alebo chce tam ís , tak k udne. Chcela by som sa spýta , ke  si 
tam bol ty pán poslanec Gavalec a viceprimátor. Kto z Vás bol ekonóm? To len tak na okraj. 
Ak chcete, k udne sa navrhnite hocikto, m a tým odbremeníte. 

Pán poslanec Ing. Žilák: je na to uznesenie. Bolo schválené? 

Pán poslanec Gavalec: bolo. 
 
Pani viceprimátorka: nenašli sme. 
 
Pán poslanec Ing. Žilák: aby sme zase nepostupovali proti štandardom. 
 
Pani viceprimátorka: primátorka sa vzdala funkcie, aby som vám to vysvetlila. Prestala by  
lenkou dozornej rady Poltárskej energetickej, s. r. o. tým, že sa vzdala, iže tam nie je nikto. 

Pán poslanec Ra ko: mala by ste by  -  jej zástupky a. 

Pani viceprimátorka: to som. 

Pán poslanec Ra ko: pod a toho uznesenia, bu  zme me uznesenie alebo pod a toho, lebo 
zase pôjdeme proti sebe. To uznesenie sa niekedy schva ovalo? 

Pani viceprimátorka: Z ktorého roku to bolo? 

Pán poslanec Gavalec: asi z roku 2008. 

Pani poslanky a Bc. Tó iková:  ja  to  nepotrebujem,  len  má  tam  niekto  by  z  mesta  a  z  
poslancov. 

Pani viceprimátorka: ešte teda môžeme, ale nevieme íslo toho uznesenia, ale môžeme to 
formulova  tak,  že  my  tam  máme  vlastne  tri  hlasovania  k  tomuto  bodu,  to  znamená,  že  by  
sme hlasovali, berieme na vedomie, že sa vzdala pani primátorka, odvolávame ju formálne a 
potom volíme a môžeme tam da  bod 4, že týmto meníme uznesenie MsZ, ktorým bolo prijaté 
pravidlo, že je tam primátorka a zástupca primátora, ale ja o tom uznesení nemám vedomos . 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: my reálne nevieme, o v tom uznesení je. ažko nám je teraz 
poveda , ke  nevieme o v tom uznesení je. 



Pani viceprimátorka: nevieme, myslím si, že je to len také pravidlo. Môžu to rešpektova , 
ale nemusia. 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: v roku 2008 za pána Ron áka bolo tak odhlasované, že je to 
primátor a viceprimátor, tak to bolo zostavené to uznesenie. Jedna z možností je to zmeni , 
alebo ak nechceme, tak nejakého loveka z nás poslancov. Bol tam aj návrh, aby aj poslanec 
tam bol, potom sme sa dohodli na tom, že nech je tam primátor pán Ron ák a Radovan Baník, 
potom si bol ty pán poslanec Gavalec a mal si viceprimátora, zástupky a pani Brisudová. 

Pani viceprimátorka: spýtam sa. Má niekto záujem by  namiesto pani Tó ikovej? 

Pán poslanec Bc. Skýpala: nevieme znenie toho uznesenia, ani íslo uznesenia. 

Pani viceprimátorka: dajme, že ho rušíme. 

Pán poslanec Bc. Skýpala: môže by  zachované, že primátor a viceprimátor, ale v prípade, že 
sa jeden z týchto dvoch sa vzdá, bude jeho náhradník ur ený z radov poslancov. 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: pokia  je to tak, že to uznesenie je nastavené, primátor, 
viceprimátor, tak tým pádom, ke  sa primátorka vzdá,  odvolá sa,  nastaví sa druhý a zostane 
tá druhá as , že viceprimátorka, iže lenkou po novom. Tam my to uznesenie ruši  
nemusíme, pokia  je nastavené takto. Ke  zrušíme uznesenie, tak zrušíme aj to b). 

Pani viceprimátorka: pointa je, že zasadne valné zhromaždenie Poltárskej energetickej a 
predstavte si, že Garajová nebude, Tó iková nebude, Brisudová nebude, tak tam nebudeme  a 
môžeme my hlasova  o om chceme. Oni sú súkromní, úplne nezávislí, oni sa rozhodnú ako 
chcú. Oni len rešpektujú tieto naše pravidlá, lebo sú lojálni. Takže dáme tam ešte alší bod v 
tom uznesení? 

Pán poslanec Ing. Žilák: tak to zrušme a dajme znenie nového uznesenia, viceprimátor a len 
poslaneckého zboru. 

Pán poslanec Ra ko: teda, nedajme tam meno, ale viceprimátor a len poslaneckého zboru. 

Pani viceprimátorka: iže ruším uznesenie MsZ prijaté v roku 2008, ktorým bola ur ená 
zásada, že lenmi dozornej rady Poltárskej energetickej s. r. o. je primátor a zástupca a 
nahrádza sa zásadou pod a ktorej sú lenmi poslanci MsZ. Hlasova  budeme o každom 
samostatne. 

Ke že sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 
uznesenie. 

UZNESENIE . 34/2020 
MESTSKÉ  ZASTUPITE STVO 
RUŠÍ 
 
uznesenie MsZ prijate v roku 2008, ktorým bola ur ená zásada, že lenmi dozornej rady bol 
zástupca a primátor,  a nahrádza sa uznesením  pod a ktorého sú lenmi dvaja poslanci MsZ 
 
Hlasovanie: 

12 za  - proti                                  - zdržal sa hlasovania 



1 neprítomný: Boris Dreisig 

Uznesenie . 34/2020  bolo v zmysle zákona o obecnom zriadení pozastavené 
primátorkou mesta. 
 
Odôvodnenie: v uznesení . 34/2020, ktoré prijalo MSZ v Poltári na svojom zasadnutí d a 
30.04.2020 nie je taxatívne vymenované: 

- íslo uznesenia, ktoré má by  prijatím uznesenia zrušené 
- nie je pomenovaný subjekt, resp. spolo nos , kde má/mala dozorná rada pôsobi  
-  uznesenie v tomto znení nebolo v roku 2008 MsZ schválené 

Vzh adom k tomu, že uznesenie, ktoré MsZ v roku 2008 neschválilo, nemožno iným 
uznesením zruši , pozastavujem výkon uvedeného uznesenia, teda využívam sista né právo 
primátorky mesta Poltár. 
 
 
UZNESENIE . 35/2020 
MESTSKÉ  ZASTUPITE STVO 
I. BERIE NA VEDOMIE 
 
vzdanie sa primátorky mesta Martiny Brisudovej funkcie lenky dozornej rady obchodnej 
spolo nosti Poltárska energetická, s. r. o. , I O 36854441, so sídlom  Ul. 13. januára 19, 987 
01  Poltár 
 

Hlasovanie: 

12 za  - proti                                  - zdržal sa hlasovania 

1 neprítomný: Boris Dreisig 

II. ODVOLÁVA 
 
primátorku mesta Mgr. Martinu Brisudovú z funkcie lenky dozornej rady obchodnej 
spolo nosti Poltárska energetická, s. r. o. , I O 36854441, so sídlom   Ul. 13. januára 19, 
987 01  Poltár 
 

Hlasovanie: 

12 za  - proti                                  - zdržal sa hlasovania 

1 neprítomný: Boris Dreisig 

III.  VOLÍ 
 

Bc. Martinu Tó ikovú poslanky u MsZ v Poltári do funkcie lenky dozornej rady obchodnej 
spolo nosti Poltárska energetická, s. r. o. , I O 36854441, so sídlom  Ul. 13. januára 19, 987 
01  Poltár 
 
Hlasovanie: 

11 za  - proti                                  1 - zdržal sa hlasovania                                               
Bc. Martina Tó iková 
1 neprítomný: Boris Dreisig 



6. Ur ovanie volebných obvodov 

Pani viceprimátorka: mestu Poltár bol doru ený list verejnej ochrankyne práv d a 3. 3. 2020, 
ktorý bol zaslaný na základe podnetu ob ana. Ten namieta nezákonnos  uznesenia MsZ íslo 
213/2018 zo d a 6. 7. 2018, ktorým malo by  porušené ustanovenie § 166 ods- 1 a 2 zákona 
. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva. Ur enie po tu poslancov 

oznamovate a nezodpovedná pomerne po tu obyvate ov jednotlivých mestských astí. 
Volebné obvody, ako aj po ty volených poslancov, boli ú elovo ur ené tak, aby na zvolenie 
vo volebných obvodoch Zelené a Slaná Lehota posta oval nepomerne nižší po et získaných 
hlasov voli ov, ako v samotnom meste Poltár, ím došlo k porušeniu rovnosti aktívneho a 
pasívneho volebného práva. K materiálu je priložená informatívna správa, ktorú by MsZ malo 
vzia  na vedomie. 

Ke že sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 
uznesenie. 

UZNESENIE . 36/2020 
MESTSKÉ  ZASTUPITE STVO 
BERIE NA VEDOMIE 

 

informatívnu správu o ur ovaní volebných obvodov v meste Poltár 

Hlasovanie: 

7za  1 - proti                              4- zdržal sa hlasovania 
                                       Zdenko Ra ko                 Pavel Gavalec 
        Mário Kurák   
        Ing. Miroslav Macove 
        Ing. Peter Žilák   
1 neprítomný: Boris Dreisig 

7. Návrh racionaliza ných opatrení v súvislosti s výpadkom podielových daní 

7a) Návrh na zrušenie uznesenia MsZ . 2/2020 zo d a 4.3.2020 participatívneho 
rozpo tu na rok 2020 

Pani viceprimátorka: mestské zastupite stvo v Poltári prijalo d a 04. 03. 2020 uznesenie . 
2/2020, v ktorom schválilo zásady participatívneho rozpo tu mesta Poltár na rok 2020. 

Celková suma na tento ú el pre rok 2020 je rozpo tovaná vo výške 10 000,- €, pri om 
maximálna suma na podporu jedného projektu je stanovená sumou 2 000,- €. Vzh adom na 
predpokladané výpadky príjmov mesta z podielových daní (DPFO) pre rok 2020, ktoré sú 
zaprí inené výpadkom výkonu ekonomiky, a tým zárove  nižším výberom daní, mesto Poltár 
v rámci racionaliza ných opatrení pristupuje k do asnému zníženiu svojich výdavkov, ktoré 
nie sú nevyhnutné na zabezpe enie chodu mesta. Z dôvodu racionaliza ných opatrení 
riešiacich výpadok príjmov podielových daní vzniknutý vplyvom pandémie Covid - 19, 
navrhujeme zrušenie uznesenia Mestského zastupite stva v Poltári . 2/2020 zo d a 
04.03.2020. Zrušením uznesenia mestského zastupite stva sa zmení štruktúra príjmov a 
výdavkov schváleného rozpo tu na rok 2020. 



Pán poslanec Mário Kurák: chcel by som reagova  na participatívny rozpo et, viem, že je 
táto kríza, ale nemôžeme všade ubera . Dali si nejaké žiadosti, 10 000,- € by nás nezabilo. 
Ur ite  ako  mesto  a  my ako  ob ania  Zeleného alebo  Slanej  Lehoty,  vlastne  mestských  astí,  
máme jedinú možnos  ako získa  nie o viacej do tých astí ako za vlastné peniaze. Každým 
rokom nie o urobíme, vybudujeme, i už pre deti, pre nás. Nemyslím si, že by nám 10 000,- € 
z rozpo tu chýbalo. Bola by to škoda tých 10 000,- € nevyuži . Využívalo sa to každým 
rokom a udia sú vlastne zvyknutí. 

Pani poslanky a Bc. Tó iková: ja mám úplne opa ný poh ad, že práveže mesto musí šetri , 
pretože všetci vieme, že bude ve ký výpadok pe azí. To, že mesto nezabije 10 000,- € môže 
poveda  iba lovek, ktorého zamestnáva štát a dostáva fixný plat. Ke  by som sa pozrela na 
to z poh adu nás podnikate ov, tak my robíme všetko preto, aby sme zvládli túto krízu, aby 
sme nemuseli prepúš . Myslím si, že budeme musie  ešte viacej šetri . Som zástancom 
toho, aby sa aj mesto momentálne uskromnilo, aby sa nestalo, že nebudeme ma  na kapitálové 
výdavky. Ak budeme na tom v budúcom roku finan ne dobre, tak si radšej schvá me na 
budúci rok, dáme participatívny rozpo et nie 10 000,- € , ale 20 000,- € a udia, ke   majú 
dobré myšlienky tak sa prenesú do budúceho roku. 

Pán poslanec Kurák: a mesto vie v akej výške prídu podielové dane a ako to mesto postihne? 

JUDr. Garajová: áno vie. Prišlo nám také usmernenie, kde boli dané 3 varianty negatívneho 
vývoja v príjmovej asti nášho rozpo tu. Prvý variant bol len v rádovo tisíc eur, potom bol b) 
variant  a ten c) variant bol najhorší. Zistilo sa, že to bude ten najhorší variant, kde výpadok 
príjmov iní 700 000,- € . Snažili sme sa ubra  tam, kde to mesto nepocíti na základnom 
chode. Mesto prežije, ke  neurobíme participatívny rozpo et tento rok, navrhli sme 
pozastavenie  dotácií na 2. štvr rok 2020. Nikoho sme zatia  nemuseli prepúš . Budeme 
znižova  a budeme o tom aj hlasova  o znížení rozpo tov škôl na 85 % . Tých 700 000,- € sa 
nedá ušetri  nijakými opatreniami.  My si môžeme poveda , že nebudeme robi  cesty, ni  
nebudeme stava , ale  tých 700 000,- € aj tak neušetríme. Tento mesiac prišlo na mesto o 7 % 
- 7,5 % menej pe azí ako obvykle. Je ve ký predpoklad, že budeme oraz menej dostáva . 

Pani poslanky a Bc. Tó iková:   a  to  do  15.  3.  2020  bol  ešte  produktívny,  to  sme  ešte  
pracovali. Kupovali sa potraviny, lieky, ale teraz to za neme všetci poci ova . 

Pán poslanec Kurák: tak teraz máme možnos  nie o získa . 

Pani poslanky a Bc. Tó iková: aj ja mám v hlave myšlienky, o by som chcela urobi . 
Môžeme vyskakova  len do takej výšky do akej máme. Tak sa to prenesie na budúci rok. 

Pán poslanec Ra ko: a keby sme participatívny rozpo et odsunuli na september? Ak to bude 
ve mi zlé, tak to rušíme. Ak by to vyzeralo, že to vychádza,  tak by sme to mohli potom. 

JUDr. Garajová: toto by bola dobrá myšlienka, keby sme pokles len o akávali, ale nám už 
prišlo menej. 

Pán poslanec Ra ko: ale len jeden mesiac. 

JUDr. Garajová: ale budúci mesiac nám nepríde viacej. Toto sú najjemnejšie opatrenia, 
ktoré môžeme prija . 



Pán poslanec Ing. Macove: predpokladám, že ešte nemáme závere ný ú et? Ko ko nám 
ostane v rezervnom fonde? 

JUDr. Garajová: zatia  sa na závere nom ú te pracuje. 

Pán poslanec Ing. Macove: i by nebolo lepšie po ka , kým bude hotový a ko ko máme v 
rezervnom fonde. Od EÚ, že dostávame nejakú miliardu, i z toho dostanú nie o mestá a 
obce? i by sme trošku nepo kali s tým riešením. 

JUDr. Garajová:  je  tu  možnos ,  že  ekonomika  sa  tak  naštartuje  a  príde  viac  pe azí,  a  tak,  
ako hovorila pani poslanky a, že na budúci rok by sme mohli da  viacej do participatívneho 
rozpo tu. Niet o aka . Aj iné mestá prijímajú omnoho drastickejšie opatrenia. 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák:  mne  sa  zdá,  že  sme  už  teraz  po  termíne,  v  ktorom  mohli  
žiada  o participatívny  rozpo et. 

JUDr. Garajová: žiadosti prišli. 

Pán poslanec Ing. Žilák: myslím si, i netla íme na túto vec, nako ko nevieme závere ný 
et. Ak to bude naozaj 700 000,- € tak to je katastrofický scenár. Zatia  ešte nie sú takéto 

prognózy, že by sa za alo nie o dia . Myslím si, že ke  ešte nemáme všetky ísla tak 
spracované, že by sme mali už pristúpi  k týmto veciam. Máme naplánované alšie 
zastupite stvo, myslím si, že by sme takúto vec  mohli o nejaké dva mesiace odloži . Úplne 
by som to na tento rok nezatváral. 

Pán poslanec Bc. Skýpala: môj subjektívny názor je, že to tak kritické nebude. Nemá nikto z 
nás také relevantné podklady o ktoré by sme sa mohli opiera . Vychádzajme z toho, o máme 
na papieri. Participatívny rozpo et funguje asi 2 - 3 roky. My sme ho navrhovali, bola aj 
kritika. Som rád, že to udia teraz za ínajú oce ova , je to dobré, že sa udia do toho zapojili. 
Participatívny rozpo et nie je taká nevyhnutnos  a je to najmenej bolestivé, lebo sa to nikoho  
nedotkne. Nikto nie je na to viazaný. To sú peniaze s ktorými nikto nepo ítal. Tiež škrtáme z 
dotácií, v druhom štv roku sa toho vzdáme, pretože nefungovali tie združenia.  Ak budeme 
musie  škrta  viac, kde potom zoberieme tých 10 000,- €? Z futbalu, z volejbalu? Menej sa 
stotož ujem so škrtaním vo VZN, kde ŠKD budeme znižova  alebo škôlkam. Uvidíme o 
bude, ale tie opatrenia musíme prija  už teraz, lebo už teraz je menej pe azí. Teraz poviem v 
neprospech športu, ja som si zis oval v Lu enci, aké opatrenia prijímali. Tam z dotácií škrtli 
ešte viacej ako my. 

JUDr. Garajová: aby sme sa rozumeli, my si tých 10 000,- € nechceme necha  ako 
zábezpeku. My ich už nemáme tie finan né prostriedky, preto navrhujeme toto zruši  a 
rozpo tovým opatrením poníži  príjmovú a výdavkovú  as . Nie, že si ich chcem necha  na 
horšie asy a ochudobni udí o participatívny rozpo et, my ich už nemáme, takže im 
nemáme o da  alebo potom ich budem musie  zobra  z niekadia . 

Pán poslanec Kromholc: týka sa to aj mestských astí, aj nám by to pomohlo získa  nie o z 
participatívneho rozpo tu. Keby sme to nechali do septembra do druhého polroka, tie peniaze 
nám zostanú viazané v rozpo te na participatívny rozpo et. Tie peniaze my nemôžeme nikde 
presunú . Teraz to zrušíme, ak sa ukáže, že teraz to bude vyzera  úplne iná , tak v tom 
druhom polroku  môžeme schváli  zase nejaké uznesenie, že ten participatívny rozpo et bude. 



Pán poslanec Ing. Žilák: prepá , ale jedno zastupite stvo  máme aj  v júni. 

Pán poslanec Kurák: nemusíme to ruši , len to odložme. V júni získame participatívny  a 
môžeme ho vy erpa  do novembra. 

JUDr. Garajová: vyú tova  je potrebné do konca roka. 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: aj zrealizova . 

Pán poslanec Kurák:  nie zruši , ale odložme ho, uvidíme. Ak to teraz zrušíme, tak v júni sa 
k tomu ažko vráti . Budeme musie  nové projekty vypracova  a nestihne sa to potom 
zrealizova .  A do 30. 11.  2020 musí by  vyú tované,  aj zrealizované. 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: ke  tie peniaze nemáme, tak ako ich zrušíme. Možne iné veci 
bude treba zaplati  alebo dotova  a ten rozpo et je výrazne krátený. Na MsR sme sa bavili, že 
ke  chceme pomôc  a ma  nejaký balík úsporných opatrení pripravený, tak nemôžeme 
odklada . Nakoniec zistíme, že tie peniaze aj tak nebudú. 

Pán poslanec Bc. Skýpala: môžeme to odklada  na neskoršie, ale všetky tie opatrenia majú 
dopad na rozpo et už od teraz. Ak schválime to VZN, tak bude to ma  na rozpo et dopad v 
tom, že ušetríme. Musíme šetri , aj iné mestá šetria. Možno prídu aj horšie opatrenia. 

Pani poslanky a Bc. Tó iková: aká nás ešte horšie ako bola kríza v roku 2008.  Uvedomme 
si, že naši ob ania nám nebudú vedie  na as zaplati  ani za smeti, ani za dane, ani za psy. 

JUDr. Garajová: smeti sa už platili a dane by sa mali prvé splátky plati  v máji. 

Pani poslanky a Bc. Tó iková: aká nás ve ká kríza. A oh adom participatívneho rozpo tu, 
ak budú peniaze, tak dajme. Aby sme neprišli v septembri k tomu, že nebudeme ma  za o 
vynáša  smeti po uliciach. Za všetko treba plati . To nehovorím za bežnú údržbu, za 
svietenie. 

Pán hlavný kontrolór Ing. Škrabák: je to o tom, že je potrebné pripravi  sa na tú situáciu. My 
vôbec nevieme, o bude. My to k udne môžeme posúva  do júna, ale ani to neznamená, že 
ke  to posunieme do júna, za neme to realizova  od júla a potom, o ke  príde druhá vlna? 
Dopady to bude ma , také aké bude ma . Je to o tom, by  pripravený a o isti  sa od tých vecí, 
ktoré najmenej potrebujeme.  o sa týka rezervného fondu, myslím si, že tento rok by mohol 
by  celkom fajn, ale vzh adom na to, o nás aká, by som s tým zaobchádzal ve mi opatrne. 
Ja by som sa na  nespoliehal a využíval by som ho len v nevyhnutnom prípade, lebo nevieme 
o bude. 

Pán poslanec Bc. Skýpala: máme ve kú výhodu, že nemáme žiaden úver. Tam budú 
výpadky, treba sa na to pripravi . 

JUDr. Garajová: pán poslanec Dreisig chcete nie o do diskusie? Len teraz ste prišiel. 

Pán poslanec Dreisig: chcem sa ospravedlni , že som meškal. 

Pán poslanec Gavalec: my tu už dopredu hovoríme, o nás aká . My už tu si ideme u ahova  
opasky, ukáže nám as, o vlastne sa udeje, lebo zatia  sme nepocítili doteraz, že nejaké 
výpadky sú. Myslím si, že mesto Poltár tak perfektne hospodárili, že sme boli medzi 10. v 



rámci stredoslovenského kraja  ako sme hospodárili. Myslím si, že mesto má dostatok pe azí 
na pokrytie, aj ke  bude  výpadok. 

JUDr. Garajová: my sme to pocítili, dostali sme o 7 % menej. 

Pán poslanec Gavalec: tak, ako ste vtedy kritizovali, že prázdna pokladnica, mali sme 
dostatok pe azí a taký hospodársky výsledok v Poltári už nebude ako bol, ako som 
odovzdával funkciu. Dlho nebude. 

Ke že sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 
uznesenie 

UZNESENIE . 37/2020 
MESTSKÉ  ZASTUPITE STVO 
RUŠÍ 
 
 uznesenie Mestského zastupite stva v Poltári . 02/2020 zo d a 04.03.2020 
 
Hlasovanie: 
7 za                                             5 - proti                                         1- zdržal sa hlasovania 
        Boris Dreisig   Pavel Gavalec 
        Mário Kurák 
                   Ing. Miroslav Macove 
                   Zdenko Ra ko 
        Ing. Peter Žilák 
 

7b) Návrh na pozastavenie vyplácania dotácií na II. štvr rok  2020 

Pani viceprimátorka:  mesto Poltár prijalo VZN mesta Poltár . 4/2019 o poskytovaní dotácií 
z rozpo tu mesta Poltár. Následne uzatvorilo s viacerými subjektmi zmluvy o poskytnutí 
dotácie z rozpo tu mesta Poltár pre rok 2020. Celková rozpo tovaná suma dotácií pre všetky 
subjekty na rok je 68 300,- €, ktorá bola v roku 2020 upravená na 72 862,40 €. Z tejto sumy 
bolo v roku 2020 už poukázaných na ú et prijímate ov dotácie vo výške 19 497,36 €. 
Zvyšných 53 365,04 € ešte nebolo prijímate om dotácií poukázaných. Vzh adom na 
predpokladané výpadky príjmov mesta z podielových daní (DPFO) na rok 2020, ktoré sú 
zaprí inené výpadkom výkonu ekonomiky, a tým zárove  nižším výberom daní, mesto Poltár 
v rámci racionaliza ných opatrení pristupuje k zníženiu svojich výdavkov, ktoré nie sú 
nevyhnutné pre zabezpe enie základných funkcií mesta. Z uvedených dôvodov navrhujeme 
do asne pozastavi  finan né plnenie dotácií na 2. štvr rok 2020. 

Pán poslanec Ing. Macove: poberatelia dotácií vedia, ko ko ušetria, ke  sa nezú astia sú aží. 
Spomeniem DHZ, rozpo et bol krátený, potom bol druhý krát krátený, a teraz je pomoc 
hasi ov potrebná. Hasi i neboli pripravení na nie o takéto, materiály na postrekovanie sú 
agresívne, ni ia oble enie. Bolo by potrebné zakúpi  nejaké  oble enie chemicky odolné. 
Nemyslím si, že by bolo dobré na všetkých položkách kráti . 

JUDr. Garajová: toto je krátenie ob ianskemu združeniu, nie DHZ, ktoré patrí pod mesto a 
ktoré má svoju vlastnú kolonku v rozpo te. V sú asnosti dobrovo ní hasi i získali 3 000,- €, 
prišla zmluva  z ministerstva vnútra SR. Teraz krátime združeniam, nie DHZ mesta Poltár. 
Boli krátené, ale teraz ste dostali 3 000,- €.  Myslím, že ste v pohode s financiami. 



Pani poslanky a Bc. Tó iková: napadlo ma, že máme v CO sklade nejaké špeciálne obleky. 
Keby v tom vykonávali dezinfekciu, nezni ia si svoje vlastné veci. 

JUDr. Garajová: ty si mal pán poslanec Jánošík CO sklad? 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: bolo tam nie o, prešlo to zo škôl na mestá a obce. 

Pani poslanky a Bc. Tó iková: pani Marková to má na starosti. Bola som v tom sklade CO v 
budove bývalej fotoslužbe a viem, že tam také oble enie bolo zakva ené. 

Pán poslanec Kurák: možné by to bolo. 

Pán poslanec Ing. Žilák: skupina organizácií, to nie je iba šport. V prípade, že v septembri by 
bola situácia priaznivá, vráti sa aj tento štvr rok . Je pozastavený alebo zrušený? 

JUDr. Garajová: len pozastavený. 

Pán poslanec Ing. Žilák: napr. Boris môže ma  akciu naplánovanú a on si nevy erpal  druhý 
štvr rok, lebo si šetril na nie o. 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: innos  volejbalového alebo futbalového klubu nebežal, nemali 
by sa vypláca  tréneri, neplatili sa rozhodcovia, ke  sa toto vráti, tak o sa bude vypláca ? 
Dvojnásobné odmeny, i dvojnásobné kilometre? Tie peniaze vždy ostanú mestu. Oby ajne 
ku koncu roku je potrebné nie o navýši . 

Pán poslanec Ing. Žilák: 1. štvr rok nula, lebo nemáš ni . Je tu napísané pozastavené, slovo 
pozastavené znamená , že by ich mal niekedy dosta ? 

JUDr. Garajová: ke  budeme ma  finan né prostriedky, tak ich môžeme da . My už teraz 
máme menej pe azí. My si ich neodkladáme kdesi. My ich už teraz nemáme. V prípade, že by 
štát poslal nejaký vä ší badget pe azí, potom môžeme doplati . Ty chceš, aby sa potom 
doplatilo? 

Pán poslanec Ing. Žilák: nie. Mal by to by  návrh na zrušenie dotácie. 

Pán poslanec Ra ko: tak je to zrušenie, nie pozastavenie. 

JUDr. Garajová: my sa k tomu budeme musie  ešte vráti . 

Pán poslanec Ing. Žilák: ja len kvôli tomu slovu. 

Pán poslanec Gavalec:  ke  sa pozastavujú dotácie, i sa pozastaví aj nájom, o majú plati ? 

JUDr. Garajová: nájom platí asi len TJ Sklotatran Poltár. Nemám o tom preh ad, nemáme tu 
ekonóma. 

Pán poslanec Dreisig: platíme aj my. 

JUDr. Garajová: nájmy sa nepozastavili. Poviem Vám aj pre o, my máme nejaké peniaze z 
1. štv roku, ktoré sa zatia  nevy erpali, ale my ich musíme zú tova  do 30. 6. 2020. Takže tie 
peniaze, ktoré nestrovím, musím mestu vráti . Ja ich teraz môžem vráti  cestou nájomného, 
lebo ich musím zú tova . A nebudem ich trovi  na nezmysly, len aby som ich strovila. 



Pán poslanec Dreisig: za iatok sú aží, to neznamená, že sú až za ne v septembri, že skôr 
nám netreba peniaze. Prihlasovanie do sú aží, na to potrebujeme peniaze. Máme tých 
výdavkov nieko ko. A o sa týka šetrenia, aj keby sa peniaze ušetrili, naštartovanie sezóny 
musí by  intenzívnejšie, budú sa rieši  rôzne turnaje, a to sú veci spojené s výdavkami. Môže 
sa sta  aj taká situácia, že nebudeme môc  rozbehnú  sezónu kvôi tomu, že nebudeme ma  
peniaze. 

Pán poslanec Kromholc: je to pozastavené, aby sa k tomu vrátilo. Pokia  bude treba  na 
naštartovanie, tak zváži  a doplati  im peniaze. 

Ke že sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 
uznesenie. 

UZNESENIE . 38/2020 
MESTSKÉ  ZASTUPITE STVO 
SCHVA UJE 
 
do asné pozastavenie finan ného plnenia poskytovaného na základe VZN . 4/2019 
prijímate om dotácií, a to do 30. 06. 2020 z dôvodu poklesu príjmov mesta z podielových 
daní 
 
Hlasovanie: 
7 za                                             6 - proti                                          - zdržal sa hlasovania 
        Boris Dreisig 
        Pavel Gavalec 
        Mário Kurák 
        Ing. Miroslav Macove 
                   Zdenko Ra ko 
         Ing. Peter Žilák 
 

Pani viceprimátorka: bod 7c) sme stiahli z programu dnešného  rokovania MsZ. 

7d) vzdanie sa odmeny poslancov MsZ 

Pani viceprimátorka:  koncom  roka  2019  si  ur ilo  MsZ  plán  svojich  zasadnutí  raz  za  dva  
kalendárne mesiace, ím sa dosiahlo zníženie výdajov na odmeny poslancov na MsZ. 
Vzh adom na úsporné opatrenia, ktoré sa dotýkajú pracovníkov MsÚ, u ite ov, ako aj 
ob anov mesta, MsR navrhla na svojom zasadnutí prija  uznesenie, ktorým sa poslanci MsZ 
vzdajú odmeny za toto zasadnutie MsZ. Odmena poslanca za ú as  na zasadnutí MsZ je 87,36 
€. V prípade, že sa odmeny vzdajú všetci poslanci, tvorí úspora finan ných prostriedkov pre 
rozpo et mesta 1 135,68 €. 

Pán poslanec Kurák: ke že je tá kríza, ja by som navrhoval vzda  sa odmien do konca roka 
2020. Ušetrené peniaze by pomohli možno niekde, hasi om alebo menším klubom alebo 
volejbalu. 

JUDr. Garajová: vy sa chcete osobne vzda ? Alebo navrhujete, aby sme sa všetci vzdali 
odmien do konca roka? 



Pán poslanec Kurák:  navrhujem,  aby  sme  sa  všetci  vzdali  odmien.  Ke  sa  sám  vzdám  
odmeny, tá suma nebude taká ve ká, ako ke  sa vzdáme všetci. Keby sme sa vzdali všetci, tá 
suma by bola okolo 5 600,- €. 

Pán poslanec Švingál: teraz to schvá me takto, a potom, ak budeš chcie , môžeme to schváli  
do konca roka. 

Pán poslanec Kurák: návrh môžem napísa  aj rukou? 

Pán poslanec Švingál: nie je to jedno? Teraz schválime, že sa vzdávame odmeny za toto MsZ 
a na budúcom MsZ môžeme schváli , že sa vzdávame do konca roka. Môžeš si to pripravi . 

Pán poslanec Kurák: s tou sumou môžeme už po íta . 

JUDr. Garajová: takže ja to napíšem do tohto návrhu na uznesenie. Poslanci MsZ sa 
vzdávajú odmien za zasadnutie MsZ  do konca roka 2020. 

Pán poslanec Kurák: áno. 

Ke že sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 
uznesenie. 

JUDr. Garajová: najprv budem hlasova  o pozme ujúcom návrhu pána poslanca Kuráka. 
Kto je za to, že sa vzdávame odmien do konca roka 2020? 

UZNESENIE . 39/2020 
MESTSKÉ  ZASTUPITE STVO 
SCHVA UJE UZNESENIE 
  

 poslanci MsZ sa vzdávajú odmeny za zasadnutie MsZ d a 30.04.2020 

Hlasovanie: 
13 za                                              - proti                                          - zdržal sa hlasovania 
 
UZNESENIE . 40/2020 
MESTSKÉ  ZASTUPITE STVO 
SCHVA UJE UZNESENIE 
 
poslanci MsZ sa vzdávajú odmeny za zasadnutia MsZ do konca roka 2020 
 

Hlasovanie: 

13 za - proti - zdržal sa hlasovania 

8. Návrh VZN . 4/2020 o ur ení výšky finan ných prostriedkov na mzdy a prevádzku 
na žiaka základnej umeleckej školy, die a materskej školy a žiaka školy a školského 
zariadenia, zriadených na území mesta Poltár 

Pani viceprimátorka: táto potreba vznikla z toho, že k nám prichádza menej podielových 
daní. My môžeme zníži  tento normatív len pre školy a školské zariadenia, ktoré sú tzv. 
financované z originálnych kompetencií, to znamená z podielových daní. Netýka sa to ZŠ . 
Navrhli sme zníženie normatívu na 85 %  pôvodnej sumy s tým, že novelizácia zákonníka 



práce, ktorá bola prijatá  aj ú inná od 4. 4. 2020. Zamestnanci, ktorí pracujú z domu  majú 80 
%. Vä šina normatívu sa vy erpá na mzdy a zvyšok na energie a ostatné náklady týchto škôl. 
Preto sme to znížili na 85 %, lebo 80 % pokryje náklady na mzdy, ktorí nám robia "home 
office" a ešte im ostane aj na energie. Proti tomuto boli vznesené námietky, ktorým bolo 
vyhovené. Materiál máte k dispozícii a otváram diskusiu. Ešte naviažem na tie námietky, 
ktoré tu boli. Teraz sa hovorí, že minister školstva vy lení nejaké prostriedky na dorovnanie 
tých podielových daní. Akonáhle tie prostriedky obdržíme, budeme sa k tomuto musie  vráti  
a zase dáme ten normatív z 85 % na 100 %. Takže je to riešenie do asné, predpokladám do 
toho septembra. 

Ke že sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 
uznesenie. 

UZNESENIE . 41/2020 
MESTSKÉ  ZASTUPITE STVO 
NESCHVA UJE 
 
Všeobecne záväzné nariadenie mesta Poltár . 4/2020 o ur ení výšky finan ných prostriedkov 
na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, die a materskej školy a žiaka školy 
a školského zariadenia, zriadených na území mesta Poltár. 
 
Hlasovanie: 
7 za                                             6 - proti                                          - zdržal sa hlasovania 
        Boris Dreisig 
        Pavel Gavalec 
        Mário Kurák 
        Ing. Miroslav Macove 
                   Zdenko Ra ko 
         Ing. Peter Žilák 
 

Pani viceprimátorka: tento návrh nebol prijatý, pretože VZN sa schva uje 3/5 vä šinou. 

9. Rozpo tové opatrenia 

Pani viceprimátorka: pristupujeme k rozpo tovým opatreniam, ktoré nadväzujú na tie 
uznesenia, ktoré boli pripravené predtým. Máme tu rozpo tové opatrenia . 8 - 11. Materiály 
Vám boli  dané k dispozícii.  V jednom RO bola chyba s ítacia,  potom sme Vám to posielali  
opätovne, tam zamenili cifru. To posledné RO nemusíme schva ova . 

Za íname RO .  8: tu nepresúvame žiadne finan né prostriedky. Pán vedúci ekonomického 
oddelenia nás upozornil, že nemáme celkom správne v rozpo te schválenom na rok 2020 
uvedený popis ekonomickej klasifikácie vo výdavkovej asti rozpo tu. Pod a metodického 
usmernenia MF/010175/2004 je definované íslo ekonomickej klasifikácie 714004. 
Uvedeným rozpo tovým opatrením sa nemení rozpo et pre rok 2020, ale sa iba precizuje 
ozna enie kapitálových výdavkov v súlade s metodickým usmernením MF k ekonomickej 
klasifikácii rozpo tovej klasifikácie. 

Pán poslanec Ing. Žilák: Karol , ktoré je to vlastne vozidlo? 

Pán poslanec Švingál: toto ešte nie je žiadne vozidlo. To je to, o sme schválili minulý rok. 



Pán poslanec Ing. Žilák: to bol ten pohrebný voz? 

Ke že sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 
uznesenie. 

UZNESENIE . 42/2020 
MESTSKÉ  ZASTUPITE STVO 
SCHVA UJE  ROZPO TOVÉ OPATRENIE . 8 

 
V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona . 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 a na základe zákona . 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpo tových 
prostriedkov v rámci schváleného rozpo tu, pri om sa nemenia celkové príjmy a celkové 
výdavky a c) povolené prekro enie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dop a zákon . 
583/2004 Z. z. o rozpo tových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 
 
Vo výdavkovej asti rozpo tu: 
      FK                                                              EK                                                Suma 
06.2.0 – Nákup úžitkového vozidla 714004 - 25.300,00 € 
 
06.2.0 – Nákup nákladných vozidiel, aha ov, prípojných vozidiel, dopravných pracovných 
strojov, traktorov 714004   25.300,00 €   
 
 
Hlasovanie: 
12 za                                              - proti                                          1- zdržal sa hlasovania 
            Mário Kurák 
 
RO . 9: 

Pani viceprimátorka: upravujeme rozpo et aj na strane výdavkov aj na strane príjmov. 
Vzh adom na predpokladané výpadky príjmov mesta z podielových daní (DPFO) pre rok 
2020, ktoré sú zaprí inené výpadkom výkonu ekonomiky, a tým zárove  nižším výberom 
daní, mesto Poltár pristupuje k úprave rozpo tovanej výšky príjmu mesta na rok 2020. Naša 
spolo nos  Bytherm s. r. o.  zrealizovala v mesiaci apríl 2020 vyplatenie podielov na zisku za 
roky 2009 až 2015 v celkovej sume 270 000,- €, o malo za následok zvýšenie bežných  
príjmov mesta. 

Pán poslanec Gavalec: tieto peniaze, vždy sa šetrili, že mesto postaví mestskú bytovku a 
zrazu za ušetrené peniaze z roku 2009 až 2020 tie peniaze zoberieme? To znamená, že my 
byty v Poltári nepotrebujeme? 

JUDr. Garajová: možno ich potrebujeme, ale teraz potrebujeme na mzdy, svietenie at . My, 
že ich zara ujeme do rozpo tu, neznamená, že ich trovíme. Na to Vás chcem upozorni . My 
ich netrovíme, len ich prijímame do rozpo tu, pretože to musíme urobi . Nemôžeme ich prija  
na  ú et  a  nevšíma  si  to.  Súhlasím,  aj  byty  treba.  Vzh adom na  situáciu,  asi  to  teraz  nie  je  
priorita. 

Pán poslanec Gavalec: ko ko žiadostí je na byty? 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: okolo 150 žiadostí. Niektorí sa aj odhlasujú alebo si niektorí 
obnovujú  žiados  o byt. 



Pán poslanec Gavalec: to znamená, že 50 % zo žiadostí by bola  naplnená jedna bytovka. 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: aj my by sme mali robi  revíziu toho, lebo niekto má u nás 
žiados  zaevidovanú  a  následne  zistíme,  že  býva  už  dávno  vo  Zvolene.  Niektorých  ešte  
nechceme vyradi  z evidencie, pokia  oni nepožiadajú o vyradenie, že si zohnali medzi asom 
bývanie. Žiados  by sa mohla evidova  5 rokov a potom by sa mohlo zisti , že kto ešte má 
záujem a chce by  opä  zaradený do evidencie. Bytov je vždy málo. 

Pán poslanec Bc. Skýpala: z tých žiadostí o pridelenie bytu  je najstaršia žiados  z ktorého 
roku? 

Pán poslanec Mgr. Jánošík : najstaršia žiados  je z roku 2008. 

Pán poslanec Bc. Skýpala: z tých 150 žiadostí, tipujem 50 žiadostí je už neaktuálnych. Z tých 
zvyšných 100 bude 60 žiadostí, ktoré nesp ajú podmienky. 

Pán poslanec Ra ko: zaradení sú len tí, ktorí majú trvalé bydlisko v Poltári a nemajú 
podlžnosti. 

Pán poslanec Bc. Skýpala: pán poslanec Gavalec, Vy sa pýtate, ko ko je žiadostí na byty a 
Vy ste 4 roky držali 1 poschodie v bytovke a nikomu ste byty nepridelili. 4 roky ste v novej 
bytovke držali 6 bytov vo ných. A teraz poviete, že po me stava  byty. 

Pán poslanec Gavalec: ak sa mesto bude uchádza  o stavanie bytovky, tak je tam spoluú as , 
lebo ŠFRB im bez toho nedá. Toto vedenie nechce stava . Tie peniaze by sme mali 
zablokova , aby sa nemí ali, pokia  ich nebudeme potrebova . 

Pán poslanec Bc. Skýpala: a kto ich minie? Ve  len my prijímame rozpo tové opatrenia. 

Pán poslanec Gavalec: toto ke  schválime, tak si skon il ako rozpustením kapitálok. 

Pán poslanec Bc. Skýpala: akých rozpustených kapitálok? 

Pán poslanec Gavalec: no, o sa schválilo v decembri som nebol na zastupite stve. Kapitálky, 
ktoré boli na ú te 630 000,- € sa rozpustili. A toto isté  bude. 

JUDr. Garajová: nerozumiem. 

Pán poslanec Bc. Skýpala: akých 630 000,- €, ktoré sa rozpustili? 

Pán poslanec Gavalec: 630 000,- € na kapitálkach a rozpustili sa. 

Pán poslanec Bc. Skýpala: 630 000,- € na kapitálkach a rozpustili sa? 

JUDr. Garajová: prešli do rezervného fondu. 

Pán poslanec Gavalec: z rezervného fondu. 

Pán poslanec Bc. Skýpala: jáj, to sa vždy rozpúš ali. To sa vždy robilo. 

JUDr. Garajová: aby som to uviedla na správnu mieru. My sme povedali, na most 150 000,- 
, spolufinancovanie na kultúrny dom 99 000,- € . To sú viazané finan né prostriedky. 



Pán poslanec Bc. Skýpala: to sú viazané peniaze, to sa vždy robilo. Ke  sa nevy erpali, išli 
do rezervného fondu a rezervný fond sa dal na kapitálové. Na ni  iné sa rezervný fond nedá 
použi . Teraz bude výnimka, že rezervný fond sa bude môc  použi  aj na bežné výdavky, 
lebo je mimoriadna situácia, ale na ni  iné. To sú viazané tak, ako máme 100 000,- € viazané 
na kultúrny dom, neviem ko ko 100 000,- € máme viazaných na revitalizáciu. Tie peniaze sú. 
Sú rozpustené v rozpo te, ale sú. Tie nikto nezjedol, ani neminul. Takisto aj tieto peniaze, 
ke  ich schválime, tak bez nášho vedomia sa s nimi ni  nestane, len my ich budeme 
schva ova , ak bude potrebné. 

JUDr. Garajová: prídeme k bodu 12, tam poviem, do akých projektov sa zapájame. 

Pán poslanec Ing. Macove: potreba bytov je tu, netreba to bagatelizova . Potrebujeme aj dvoj 
aj troj-izbové byty. Tiež si myslím, že tých 270 000,- €, bez konkrétneho uvedenia, tak sa 
strovia. Kebyže je to urobené ú elovo, ako napríklad 30 000,- € ú elovo boli zaviazané na 
nákup motorového vozidla. To je v poriadku, ale ke  ich zoberieme takto, bez konkrétneho 
uvedenia , nie som s tým stotožnený. 

Pán poslanec  Bc. Skýpala:  tak  ich  viažme,  napr.  na  prekonanie  tejto  krízy,  ktorá  je  tu.  Ak 
budú  potrebné.  o sa ide  z nich kupova ? 

JUDr. Garajová: zatia  ni . 

Pán poslanec Bc. Skýpala: tak ich zaviažme. Dajme rozpo tové opatrenie a budú ako 
posledné použité. Naviažem na tých 270 000,- € , jasné nemí  ich a budú strovené. Pred 
chví ou sa hlasovalo za 3 veci, ktorými sa mali prijíma  opatrenia, ktorými budeme šetri , 
aby sme prekonali krízu. Tie opatrenia som len zhruba po ítal : 10 000,-  € je participatívny 
rozpo et,  VZN je cez 100 000,- €. 

JUDr. Garajová: VZN sme neprijali. 

Pán poslanec Bc. Skýpala.: a z dotácií asi 60 000,- €. Takže štvrtina je 15 000,- €. To je 135 
000,- € a ani o jednom si nehlasoval. Povedz mi teraz, nájdi tých 135 000,- €. Skadia  
inokade, okrem týchto opatrení, ktoré boli tu. Kde inde by si chcel zobra  135 000,- € ? 

Pán poslanec Ing. Macove: ale ja nie som finan ník. 

Pán poslanec Bc. Skýpala: ale si hlasoval o tom. My sme len poradný orgán, teda 
ekonomická komisia Ti môže ako poslancovi nie o poradi ,  resp. odporu . Síce komisie 
nezasadali z dôvodu aký je. Viem, že to sú nepopulárne opatrenia. Bola mylná informácia, že 

ite om ZŠ sa ide bra . Pozor, to nie, u itelia dostávajú všetci 100 % . Tieto opatrenia sa 
týkajú škôlok, u iteliek v MŠ, ktoré nerobia, nemajú tzv. home office. Týka sa to asi 6 
zamestnancov,  to  sú  upratova ky  a  školní ky  platené  nie  z  originálnych  kompetencií,  ale  z  
prenesených. Z originálnych máme platených 7 zamestnancov. 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: týka sa to CV  a ŠKD. 

Pán poslanec Bc Skýpala: áno týka sa to CV  a ŠKD. o sa týka ZŠ, my berieme len ŠKD, 
lebo nerobia teraz žiadne aktivity a znižuje sa im to na 85 %. Myslím si, že to nie je 
likvida né. Ke  bude v septembri mínus, tak potom uvidím s akým riešením prídete vy, ktorí 
ste za tieto opatrenia nehlasovali, lebo tých 100 000,- €, o sa mohlo ušetri , bude chýba . Tie 



peniaze budú vyplácané v plnej výške, nako ko sa to VZN neschválilo a tie peniaze nám budú 
chýba . 

JUDr. Garajová: a tie peniaze nám nechodia. 

Pán poslanec Bc. Skýpala: nechodia nám peniaze, ale my tie peniaze vyplati  budeme 
musie . Nám od štátu nepríde. Zo všadia  nebra , ale som ve mi zvedavý, kto dá návrh, kde 
tie peniaze potom zoberieme. 

Pán poslanec Ing. Macove: mrzí ma, že nie si spokojný s mojím hlasovaním, ale ja hlasujem 
tak, ako to cítim. Ty mi hovoríš odkia  vezmem 180 000,- €. To sa nerieši tu na MsZ, ale aby 
sme si mohli sadnú  a prejs  si tie návrhy. Jednoducho to hodíte do programu a sem prídem a 
udujete sa, že sme proti. 

Pán poslanec Bc. Skýpala: a bol si sa spýta  primátorky na meste? Ja som sa bol opýta  
konkrétne za dotácie. Bol si sa opýta ? Vieš, že bude MsZ? 

Pán poslanec Ing. Macove: ja hovorím, ten systém práce, že nie si spokojný s mojím 
hlasovaním. Ja to vidím takto, že to Ty vidíš, možno praktickejšie, to je už Tvoja vec. 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: jedná sa o prenesené kompetencie a originálne. Prenesené sú 
itelia ZŠ a SŠ, tam sa nekrátia. V rámci celého Slovenska sa originálne kompetencie krátia.  

Všade MsZ musia na 85 % kráti , ve  to Ministerstvo školstva vydalo. Minister školstva to 
nariadi, pretože družina poobede nebeží. To isté MŠ a kvôli tomu tam nemôže by  vyplatená 
mzda 100 %, ke že vôbec nie sú v škole. 

Pán poslanec Ra ko:  chcem sa  opýta ,  i  tie  peniaze  sa  pokazia  na  tom ú te  Bythermu? V 
júni  ich preradíme, ak bude treba. Tam sa im nie o stane? Bude nie o, kvôli omu ich potom 
z tade nebudeme môc  zobra ? Ke  ich bude treba. Teraz chápem, že ich bude treba. 

Pán poslanec Bc. Skýpala: nemáš z oho vypláca . Nepo úvaš? Neprišli peniaze, už teraz je 
mínus. Neschválili ste 3 opatrenia. Už teraz prišlo menej. Každý hlasuje pod a seba, ja 
nehovorím ni . 

Pán poslanec Ing. Žilák: prepá  Janko, mám na teba 3 veci. Nikdy som sa nestaral, ako si Ty 
hlasoval. Je to na každom pod a svojho uváženia. Mali sme sa ís  spýta , kde je to VZN, je 
úradná tabu a, ja sa tam nechodím pozera , je COVID. Na úradnej tabuli internetovej nebolo.  
Mohol som sa ís  spýta , keby sme pod a uznesenia . 244, ktoré porušujeme, máme v 
riadnom termíne zastupite stvo, ktoré malo by  minulý týžde , bez oznámenia ni oho nebolo. 
Neviem pán kontrolór, myslím, že týmto porušujeme VZN, ani sme sa tomu nevenovali. Kedy 
som sa mal ís  spýta , ke  prišli podklady v pondelok poobede. Šité horúcou ihlou a 
postavené teraz bez diskusie. 

JUDr. Garajová: o sa týka toho zverejnenia, bolo zverejnené aj na internete aj na tabuli. o 
sa týka toho, pre o sa nezasadalo. Takže hlavný hygienik zakázal zasada  a potom to až 
uvo nil. 

Pán poslanec Ing. Žilák: 30.- teho neboli zakázané. 

JUDr. Garajová: akéko vek zhromaždenia boli zakázané. 



Pán poslanec Ing. Žilák: ani iarku nenapíšem? Tak sú zakázané, nebude sa kona  MsZ. 

Pán poslanec Gavalec: u VZN bolo vždy zaužívané posla  poslancom vtedy, ke  sa to 
kva ká na úradnú tabu u. Ja som to VZN nedostal, nemám sa k omu vyjadrova . Aj do 
budúcna, aby boli dopredu, aby aj poslanci mohli pripomienkova . Ja na úradnú tabu u 
nechodím. 

Pani poslanky a Bc. Tó iková: som tu druhé volebné obdobie, ale VZN nám chodilo spolu s 
materiálmi. Ja o tom nemám vedomos , že by mi to prišlo mesiac dopredu. Nechodili skorej. 

JUDr. Garajová: už sa odklá ame od podstaty veci. A chcete prestávku, môžeme si da  5 
minútovú prestávku. 

JUDr. Garajová: pokra ujeme v rokovaní MsZ. Návrh RO . 9, prosím Vás o hlasovanie. 

Ke že sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 
uznesenie. 

UZNESENIE . 43/2020 
MESTSKÉ  ZASTUPITE STVO 
SCHVA UJE  ROZPO TOVÉ OPATRENIE . 9 
 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona . 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
 a na základe zákona . 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpo tových 
prostriedkov v rámci schváleného rozpo tu, pri om sa nemenia celkové príjmy 
a celkové, ktorým sa mení a dop a zákon . 583/2004 Z. z. o rozpo tových pravidlách 
územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 
 
V príjmovej asti rozpo tu: 

Uvedenou zmenou rozpo tu sa mení rozpis da ových príjmov mesta Poltár v rozpo te na 
rok 2020.    

                                                                     EK                                                Suma 
Da  z príjmu FO 111003 - 270.000,00 € 
Iné príjmy z podnikania 211004   270.000,00 €       

 
Hlasovanie: 
 7 za                                             6 - proti                                          - zdržal sa hlasovania 
                   Boris Dreisig 
        Pavel Gavalec 
        Mário Kurák 
        Ing. Miroslav Macove 
                   Zdenko Ra ko 
         Ing. Peter Žilák 
 

Rozpo tové opatrenie . 10 

Pani viceprimátorka: toto RO nadväzuje na zrušenie participatívneho rozpo tu, to znamená, 
že znižujeme príjmovú as  o 10 000,- € ako aj výdavkovú. Podotýkam, že tých 10 000,- € si 
nechceme ušpori  na horšie asy, ale my znižujeme aj príjmovú as , pretože predpokladáme, 
že tie peniaze neprídu a aj neprišli. 



Ke že sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 
uznesenie. 

 
UZNESENIE . 44/2020 
MESTSKÉ  ZASTUPITE STVO 
SCHVA UJE  ROZPO TOVÉ OPATRENIE . 10 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona . 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
 a na základe zákona . 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 b) povolené prekro enie a viazanie 
príjmov a  c) povolené prekro enie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dop a zákon . 
583/2004 Z. z. o rozpo tových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 
 
V príjmovej asti rozpo tu: 
Ekon. klasifikácia 110      
    Suma 

- Dane z príjmov               -10.000,00 € 
 
Vo výdavkovej asti rozpo tu: 
Funk ná klasifikácia 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány 
Ekon. klasifikácia 630  
                                                                                                                     Suma 

- Bežné výdavky participatívny rozpo et -5.000,00 €   
Funk ná klasifikácia 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány 

Ekon. klasifikácia 700 
          Suma 
- Kapitálové výdavky participatívny rozpo et          -5.000,00 € 

 
Hlasovanie: 
7 za                                             6 - proti                                          - zdržal sa hlasovania 
        Boris Dreisig 
        Pavel Gavalec 
        Mário Kurák 
        Ing. Miroslav Macove 
                   Zdenko Ra ko 
         Ing. Peter Žilák 
 
 

Rozpo tové opatrenie . 11 

Pani viceprimátorka: o tomto RO nebudeme hlasova , nako ko sa to týkalo VZN, ktoré sa 
neschválilo. 

11. Zverenie majetku mesta Poltár do správy Technických služieb s. r. o. 

Pani viceprimátorka: doteraz bol majetok zverovaný do správy príspevkovej organizácie 
pod a rozhodnutí primátora podpisom. My sme zvolili túto formu, pretože nás hlavný 
kontrolór upozornil na túto skuto nos , že takého riešenie nie je dosta ujúce. Takže sme 
pripravili nájomnú zmluvu. V zásade s tým nebol problém, ke že  sú tu tie isté zariadenia o 
ktoré sa Technické služby starajú už roky. To sa nemení. Tu sa akalo najprv na inventúru a 
potom na likvida nú komisiu, aby sa majetok o istil od vyradených vecí. Likvida ná komisia 



navrhla veci na vyradenie. Tento majetok bude odovzdaný bu  do šrotu alebo bude 
ponúknutý na odpredaj. 

Ke že sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 
uznesenie. 

UZNESENIE . 45/2020 
MESTSKÉ  ZASTUPITE STVO 
SCHVA UJE 
 
uzatvorenie  nájomnej zmluvy  na  majetok  mesta Poltár  s Technickými službami, s. r. o. 

 

Hlasovanie: 
10 za                                              - proti                                         3 - zdržal sa hlasovania 
                    Zdenko Ra ko 
         Pavel Gavalec 
         Ing. Macove Miroslav 
12. Kúpa pozemku na Ulici 13. januára v Poltári 

Pani viceprimátorka: pán Tomáš Droppa nám ponúkol ako spoluvlastníkom odpredaj 
pozemku. Je to vlastne tá as , kde sú duby na Zelenom, kde si obyvatelia Zeleného  upravili 
na takú dráhu. Je to suma 20 centov za 1 m2. Je to pomerne výhodná cena s tým, že v 
sú asnosti s tým pozemkom možno nebudeme ni  robi , ale do budúcna  môže tam mesto 
vybudova i pre deti alebo rozšírenie kúpaliska, alebo nejaké zábavné atrakcie pre deti. My 
by sme navrhovali, aby sme využili túto príležitos  a tento spoluvlastnícky podiel kúpili. 

Ke že sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 
uznesenie. 

UZNESENIE . 46/2020 
MESTSKÉ  ZASTUPITE STVO 
SCHVA UJE 
 
kúpu pozemku na Ulici 13. januára v Poltári 
EKN parcela . 735/1, druh pozemku trvalý trávny porast  o  výmere  6064 m2, zapísaný na 
liste vlastníctva . 2922, v  katastrálnom území Poltár, v spoluvlastníckom podiele 3/8-iny k 
celku: 
 
 
Predávajúci: 

Droppa Tomáš, rod. Droppa, nar. 03.11.1974, 
trvale bytom Rudlovská cesta 3469/28, 
Banská Bystrica, PS  974 01, ob an SR, 

za kúpnu cenu 0,20 €/m2, o predstavuje celkovú kúpnu cenu 454,80 € pre mesto Poltár, sídlo 
Železni ná 489/1, Poltár, PS  987 01, I O: 00 316 342. 
 
Hlasovanie: 
12 za                                              - proti                                          - zdržal sa hlasovania 
 
1 neprítomný: Bc. Ján Skýpala 
 



12. Súhlas s podaním žiadosti a so spolufinancovaním projektu „Technologické 
vybavenie kompostárne v meste Poltár" (nákup traktora s elným naklada om a 
lopatou) 

Pani viceprimátorka: naviažem na pripomienku pána poslanca Gavalca, že nechceme stava , 
že sú tu možnosti na výstavbu bytov. My akonáhle zistíme, že vyšla nejaká výzva a kde je 
možné požiada  o erpanie finan ných prostriedkov, i už z fondov EÚ alebo z iných  
zdrojov, pretože tieto výzvy sú aj z prostriedkov zo štátneho rozpo tu, snažíme sa tieto výzvy 
okamžite využi . Zistili sme, že je otvorená výzva  na technologické vybavenie s cie om 
likvidácie biologicky rozložite ného odpadu, takže sme v spolupráci s MAS Hornohrad 
vybrali projekt, kde sme požiadali o príspevok na nákup traktora s elným naklada om, 
pretože v sú asnosti Technické služby budujú malú obecnú kompostáre . Ke že sa tam bude 
vyváža  kompost, bude potrebné s ním aj nie o robi . Zatia  to nemá vplyv na náš rozpo et, 
lebo ten náš projekt môže prejs , ale nemusí. V tejto chvíli budeme hlasova , o tom, že 
konkrétne finan né prostriedky budeme vy le ova  na 5 % spoluú as . 

Pán poslanec Gavalec: na margo viceprimátorky, by som povedal len to, že každý rok sa dáva 
žiados  na ŠFRB do 10. januára. Tu absolútne  žiadna výzva netreba. Treba rešpektova  to, o 
štát dáva  a treba to využi . 

Ke že sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 
uznesenie. 

UZNESENIE . 47/2020 
MESTSKÉ  ZASTUPITE STVO 
SCHVA UJE 

a) predloženie ŽoNFP s názvom projektu: Technologické vybavenie kompostárne  
v meste Poltár v rámci výzvy s kódom: OPKZP-PO1-SC111-2017-32 

 
b) spolufinancovanie projektu vo výške 5% zo strany žiadate a z celkových oprávne-

ných výdavkov projektu Technologické vybavenie kompostárne v meste Poltár“ 
(nákup traktora s elným naklada om a lopatou)  v rámci výzvy OPKZP-PO1-
SC111-2017-32 

 
Hlasovanie: 

13 za  - proti - zdržal sa hlasovania 

13. Zrušenie uznesenia . 11/2020 v asti II. 

Pani primátorka: na poslednom rokovaní MsZ sme schva ovali oce ovanie 
bezpríspevkových darcov krvi, ktoré sa malo uskuto ni  na zasadnutí mestského 
zastupite stva. Vzh adom k pandémii COVID - 19 navrhujeme, aby sa oce ovanie 
uskuto nilo po zrušení mimoriadnych opatrení. Jedná sa o ocenenie 12 obyvate ov mesta 
Poltár. Celková suma ur ená na  oce ovanie je 330,- €. 

Ke že sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 
uznesenie. 

 
UZNESENIE . 48/2020 



MESTSKÉ  ZASTUPITE STVO 
 
I. RUŠÍ 

 
uznesenie MsZ . 11/2020 v asti II. ocenenie bezpríspevkových darcov krvi 
Hlasovanie: 

13 za  - proti  - zdržal sa hlasovania 

II. SCHVA UJE 
 

ocenenie bezpríspevkových darcov krvi na zasadnutí MsZ po odvolaní mimoriadnych opatre-
ní súvisiacich s pandémiou COVID – 19 

 
Hlasovania: 

13 za  - proti - zdržal sa hlasovania 

14. Interpelácia poslancov 

Pani primátorka: páni poslanci máte slovo. 

Ak sa nikto neprihlásil do interpelácie poslancov, prechádzame na alší bod rokovania 
dnešného MsZ. 

15. Diskusia 

Pán poslanec Ing. Žilák: ako sme pokro ili s prednádražím? 

Pani primátorka: asfaltovanie prednádražia realizuje BBSK. Teda konkrétna otázka by mala 
smerova  tam. My sme sa dohodli s BBSK, že v apríli už za nú s asfaltovaním. Zatia  sa to 
nepodarilo, ale samozrejme robíme všetko preto, aby to bolo v nastávajúcom ase s tým, že 
as  tohto projektu realizujú Technické služby Poltár, s. r. o.  Vy lenili sme zatia  sumu              

10  000,-  €  ,  to  znamená,  že  hne  ako  k  nám  príde  spolo nos  VIACORP,  tak   sa  za ne  s  
asfaltovaním. My postavíme chodník a bude sa pokra ova  s v tomto projekte. Takže gro toho 
projektu závisí od innosti spolo nosti, ktorá v sú asnosti asfaltuje iné cesty v rámci BBSK. 

Pán poslanec Ing. Žilák: videl som, že sú už na  Lovinke. Sú najbližšie, kde asi môžu by , 
preto sa pýtam. Priznám sa,  že ke  sme to na minulom MsZ schva ovali,  som si  nie až tak 
detailne prezrel ten ná rt. Bol som si to zmera , ke  tam stoja autobusy. Všimol som si jednu 
vec. Nie som úplne presved ený, že autobus, ostrov ek a autobus, pretože chceme ma  2 
zastávky. Aj teraz tam stáli 2 autobusy a bola tam malá medzera. Neviem, i nám to technicky  
vyjde po okraj vozovky. i je to naozaj zrealizovate né tak, ako je tu. 

Pán poslanec Švingál: ke  si meral, tak ko ko ti vyšlo, že kde to vyjde? 

Pán poslanec Ing. Žilák: mne to vychádza tak, že mi tam bude chýba  1,5 m. 

Pán poslanec Švingál: meralo to celé stavebné oddelenie a tým to vyšlo presne. 



Pán poslanec Ing. Žilák:  a ešte jedna vec. Sú tam stavebniny. Ako bude tento chodník tu 
rieši ? Vychádzal z tade kamión a bude ma  problém to z toho sklopeného chodníka to da .  
Vidím, o sa tam deje.   

JUDr. Garajová: narážaš na ten ostrov ek? 

Pán poslanec Ing. Žilák: ako je tu brána, ke  vyjde. Nedajbože, že tam bude stá  autobus, k 
tomu udia, do toho chodník. Mám trošku obavy, je to tam trošku natesno.  On má tu obchod, 
sta í, že tam zastanú 2 autá a  bude tam aj autobus. Vidím to pred o ami, o sa aj dnes tam 
dialo. Zdá sa mi to tam natesnané, že ostrov ek by som dal a jednu zastávku, aj tak to bude 
pekné.  i by sme nešli na túto alternatívu, a do toho ešte udia. 

Pani primátorka: štúdiu vypracoval Ing. Cifrani , stavebný inžinier, takže verím, že si to bol 
pomera . o sa týka vjazdu nákladných motorových vozidiel , má sa realizova  z hlavnej 
cesty z boku. Na to je vydané povolenie zo strany mesta. Ak sa takýto vjazd kamiónov a 
nákladných motorových vozidiel uskuto uje od autobusovej stanice, tak to nie je v poriadku. 
Takúto situáciu treba vopred nahlási , aby sme mohli vo i tomu prija  opatrenia, pretože 
stadia  tie vozidlá chodi  nemajú práve preto, aby sme dodržali bezpe nos  cestujúcich a 
tých, ktorí sa pohybujú na autobusovej stanici. 

Pán poslanec Ing. Žilák: hlavná brána je tam. 

Pani primátorka: tam môžu stá  len osobné automobily. 

Pán  poslanec Ing. Žilák: tam je strašne krátka vzdialenos . To nie je nejaké ve ké. V reáli to 
nemal šancu vidie  ani pán Cifrani . Aj ten chodník zaberá svoju as .   

Pani primátorka: dohodnime sa tak, že ja to s pánom Ing. Cifrani om preberiem, o sa týka 
technickej situácie a o sa týka vjazdu nákladných vozidiel, treba v as pán poslanec 
informova , pretože takéto povolenie na vjazd vozidiel tam nie je. 

Pán poslanec Ing. Žilák: to by som nerád, pretože je tam brána. 

Pán poslanec Ra ko: ke  to pán Ing. Cifrani  robil, asi tam ešte neboli Stavebniny. 

Pani primátorka: už tam boli. Má ešte niekto nie o do diskusie? Ak nie, tak Vám akujem 
za ú as  na dnešnom MsZ. 

 

 

  JUDr. Bronislava Garajová                                                                
     viceprimátorka mesta  
 
 
     
 
 

  Mário Kurák  Ing. Miroslav Macove 
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